
PROTOKÓŁ 
z V dwudniowej sesji Rady Gminy Biała Podlaska 

odbytej w dniach 26 – 27 marca 2007 roku 

Godzina rozpoczęcia: 900  godzina zakończenia: 1700

Obradom przewodniczył: Dariusz Plażuk - Przewodniczący Rady Gminy.

Protokolant: Krzysztof Kempka - Pracownik Urzędu Gminy. 

Radni obecni wg list obecności stanowiących załącznik do protokołu. 

Osoby uczestniczące w sesji: 
1. Wiesław Panasiuk - Wójt Gminy.
2. Grażyna Majewska – Dyrektor SAPO. 
3. Bożenna Pawlina- Maksymiuk – Dyrektor GOK.
4. Roman Metko – Dyrektor GZK.
5. Waldemar Danieluk – Kierownik Referatu Rolnego, Geodezji i Ochrony Środowiska.
6. Krzysztof Derlukiewicz – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej.

Przyjęty porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawy regulaminowe.

a) stwierdzenie quorum,
b) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia,
c) przyjęcie porządku obrad.

3. Zatwierdzenie planów pracy komisji stałych Rady Gminy.
4.Wizytacja  placówek oświatowych,  placówek kultury,  jednostek OSP,  przegląd dróg gminnych
   oraz planowanych terenów do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego.
5.Zamknięcie posiedzenia.

TREŚĆ PROTOKOŁU 

Ad. 1 
Dariusz Plażuk – Przewodniczący Rady Gminy otworzył  V sesję Rady Gminy Biała  Podlaska, 
przywitał Radnych, Wójta Gminy i gości przybyłych na sesję. 

Ad. 2 
a)  Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  stwierdził,  że  w  obradach  bierze  udział  14 
Radnych, co stanowi wymagane quorum. Jeden Radny przybył na posiedzenie z kilkominutowym 
opóźnieniem. 

b) Przewodniczący poinformował,  że protokół z poprzedniej  sesji  został  wyłożony do wglądu i 
złożył wniosek o jego przyjęcie. 

Wobec braku uwag i wniosków poddał go pod głosowanie: 
„za” 14  słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 



Następnie Przewodniczący przestawił  proponowany porządek obrad oraz złożył wniosek o jego 
przyjęcie: 
„za” 14 słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

Ad. 3
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Urszula Nowicka przedstawiła zebranym plan pracy 
komisji na rok 2007.

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony plan pracy 
Komisji Spraw Społecznych:
„za” 14  słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w plan pracy.

Następnie  Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  –  Tomasz 
Bylina przedstawił zebranym plan pracy komisji na rok 2007:

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony plan pracy 
Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska:
„za” 14  słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w plan pracy.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Promocji  Gminy  –  Adam  Darecki  przedstawiła 
zebranym plan pracy komisji na rok 2007.

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony plan pracy 
Komisji  Budżetu, Finansów i Promocji Gminy:
„za” 14  słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w plan pracy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Marian Iwaniuk przedstawiła zebranym plan pracy komisji 
na rok 2007.

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony plan pracy 
Komisji  Rewizyjnej:
„za” 14  słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w plan pracy.

Ad. 4
Wójt  Gminy –  Wiesław Panasiuk  poinformował,  że  zgodnie  z  zaplanowanym na  I  sesji  Rady 
Gminy  Biała  Podlaska  wyjazdowym  posiedzeniem  Rady  w  dniu  dzisiejszym  zostanie 
przeprowadzona  wizytacja  placówek  oświatowych,  kultury,  jednostek  OSP,  dróg  gminnych. 



Przegląd zostanie  rozpoczęty od wizytacji  południowej  części  gminy,  od Czosnówki,  natomiast 
zakończony w miejscowości Styrzyniec. W dniu jutrzejszym zostanie dokonany przegląd części 
północnej  gminy,  od  Swór  do  miejscowości  Woskrzenice.  Dodał,  że  pokazane  zostaną  Radzie 
Gminy tereny pod przyszłe inwestycje, w związku z planowaną zmianą planu zagospodarowania 
przestrzennego  gminy.  Nadmienił  także  o  zakończeniu  wyborów  sołtysów  na  terenie  gminy. 
Oznajmił,  że  zmniejszyła  się  do  dwóch  ilość  dzielnicowych  KMP  w  Białej  Podlaskiej 
obsługujących teren gminy Biała Podlaska. Zmiany zostały dokonane pomimo próśb o zwiększenie 
tej ilości. 

Wiceprzewodnicząca  –  Agnieszka  Sęczyk  zaprosiła  zebranych  na  szkolenie  dotyczące  nowego 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, które odbywa się w ramach kampanii 
informacyjnej, w poszczególnych powiatach. 

Następnie Radni Gminy oraz osoby uczestniczące w posiedzeniu udali się w teren w celu dokonania 
wizytacji  gminy  Biała  Podlaska.  Pierwszym  obiektem,  który  odwiedzili  Radni  był  budynek 
Gminnego Zakładu Komunalnego w Czosnówce. Zobaczono także budynek świetlicy oraz budynek 
po byłej Szkole Podstawowej. 

Wójt  Gminy poinformował,  że  w ubiegłej  kadencji  Rada  Gminy  przekazała  budynek  po  byłej 
szkole  na  rzecz  Stowarzyszenia  z  Czosnówki.  Radni  planowali  zagospodarować  w/w  obiekt 
sprzedając  go  bądź  też  przekazując  Stowarzyszeniu.  Stowarzyszenie  nie  zajęło  się  jednakże  w 
odpowiedni sposób zagospodarowaniem obiektu, w  związku z czym niszczeje on w dalszym ciągu. 
Złożył  wniosek  o  przejęcie  budynku  od  Stowarzyszenia  i  odpowiednim  zagospodarowaniu  w 
formie sprzedaży go osobom, które doprowadzą go do właściwego stanu.

Radna  Urszula  Nowicka  stwierdziła,  że  Stowarzyszenie  nie  wniesie  sprzeciwu  w stosunku  do 
złożonego wniosku. 

Po przeprowadzonej wizytacji Radni udali się do Klubu Kultury w Perkowicach. Zwiedzili klub, 
bibliotekę oraz zaplecza służące do organizacji imprez komercyjnych.

Dyrektor GOK – Bożenna Pawlina Maksymiuk stwierdziła, że jej zdaniem ceny wynajmu lokalu 
klubu pod organizację imprez komercyjnych są zbyt niskie. Dodała, że od ostatniego zatwierdzenia 
cen na w/w usługi wzrosły ceny energii elektrycznej, wody, odprowadzania ścieków. Jej zdaniem 
Rada Gminy powinna zastanowić się nad wprowadzeniem podwyżki.

Wójt Gminy oznajmił,   że główną imprezą organizowaną na terenie gminy są dożynki gminne. 
Zaproponował  Radnym Gminy  aby  składali  propozycje,  co  do  miejsca  ich  organizacji  w roku 
bieżącym. 

Kolejnym obiektem odwiedzonym podczas wyjazdowego posiedzenia Rady był budynek Szkoły 
Podstawowej w Ortelu Książęcym II.  Poinformowano zebranych, że w szkole dokonano m. in. 
wymiany elewacji na budynku oraz wymiany podłóg. Radni zwiedzili pomieszczenia dydaktyczne, 
pracownię tradycji oraz boisko szkolne.

Następnie Radni udali się do Szkoły Podstawowej w Dokudowie I. Po szkole oprowadził zebranych 
Dyrektor  –  Jacek Kisiel.  Zaprezentował  m.  in.  pracownię komputerową,  sale  dydaktyczne  oraz 
świetlicę  szkolną.  Poinformował,  że  szkoła  utrzymywana  jest  przez  Stowarzyszenie,  które 
otrzymuje na jej funkcjonowanie dotację, jednakże szkoła nie byłaby w stanie utrzymać się bez 
drugie dotacji przyznanej przez Radę Gminy. Radni zwiedzili także klub kultury zlokalizowany 
przy  Szkole  Podstawowej.  Podczas  pobytu  poinformowano  o  powstaniu  nowego  oświetlenia 
ulicznego w miejscowości prowadzącego od kapliczki. Dodano, że mieszkańcy Dokudowa I pragną 



aby inwestycja kontynuowana była do miejscowego kościoła.

Dyrektor Szkoły – Jacek Kisiel podziękował Wójtowi Gminy oraz Radnym za środki finansowe, 
które zostały przeznaczone na wymianę stolarki okiennej.

Dyrektor GOK – Bożenna Pawlina Maksymiuk podziękowała za przeznaczenie pomieszczeń pod 
potrzeby klubu kultury.

Kolejnym etapem sesji była Szkoła Podstawowa w Janówce, prowadzona przez Stowarzyszenie. 
Dyrektor Szkoły – Anna Guźdź poinformowała zebranych, że w roku bieżącym dokonano wymiany 
okien w budynku szkoły. W roku bieżącym zaplanowano także wymianę dachu na budynku szkoły. 

Wizytujący obejrzeli sale dydaktyczne oraz salę gimnastyczną szkoły. 

Wójt Gminy poinformował, że do Szkoły Podstawowej w Janówce uczęszczają też dzieci, które 
mieszkają  około  4  km  od  szkoły.  Oznajmił,  że  niektórzy  mieszkańcy  miejscowości  pragną 
powstania wodociągu, jednakże jest to teren zabudowy kolonijnej, gdzie koszt budowy wodociągu 
byłby bardzo wysoki. 

Wólka Plebańska to kolejna miejscowość, do której zawitali uczestniczący w sesji. Wójt Gminy 
poinformował  ich  o  planowanej  modernizacji  oświetlenia  ulicznego,  wykonaniu  odwodnienia 
terenów przy zalewanych gospodarstwach.  Oznajmił  także,  że  planuje się  przekazać zakupiony 
samochód strażacki OSP w Wólce Plebańskiej oraz organizację zawodów strażackich. Dodał, że w 
miejscowości wyremontowano świetlicę, utworzono w niej aneks kuchenny oraz wykonano za nią 
szambo.

Podczas przejazdu przez Sławacinek Nowy uczestnicy dowiedzieli  się o prowadzonych pracach 
przy  budowie  chodnika.  Poinformowano  o  wykonaniu  przez  gminę  oświetlenia  przy  drodze 
powiatowej. Proponuje się także przekształcenie terenów pod inwestycje oraz usługi komercyjne 
przy trasie krajowej m. in. w związku  z wnioskiem firmy Kociuk & Magier. Firma ta zwróciła się 
także  z  prośbą  o  budowę przez  Urząd  Gminy  wjazdu  na  drogę  krajową.  Przewidywany  koszt 
inwestycji wyniesie około 500.000 złotych. 

Następnie uczestnicy posiedzenia odwiedzili Sławacinek Stary, w którym znajduje się m. in. Szkoła 
Podstawowa.  Dyrektor  tej  szkoły  –  Barbara  Kociubińska  –  Koza  poinformowała  zebranych  o 
przygotowaniach pracowników oraz uczniów do jubileuszu nadania szkole imienia. Poinformowała 
także  o  ilości  uczniów oraz  kadry nauczycielskiej  w szkole.  Dodała,  że  do  szkoły  uczęszczają 
uczniowie ze Sławacinka Starego, Sławacinka Nowego, Porosiuk oraz Jaźwin. 

Następnie Radni oraz pozostałe  osoby uczestniczące w sesji  zwiedzili  sale dydaktyczne szkoły, 
stołówkę  oraz  salę  gimnastyczną.  Dowiedzieli  się  także  o  planowanej  budowie  nowej  sali 
gimnastycznej.

Wójt  Gminy  zaprezentował  zebranym  drogi  zlokalizowane  w  Sławacinku  Starym  oraz 
poinformował  o  planowanych  inwestycjach,  które  zostaną  na  nich  wykonane.  Na  zakończenie 
zwiedzono jednostkę OSP oraz przylegającą do niej świetlicę wiejską. Poinformowano o wymianie 
okien oraz dachu w/w świetlicy. 

Kolejnym etapem podróży była miejscowość Porosiuki, w której znajdują się budynki „Zielonej 
Szkoły”.

Wójt Gminy poinformował, że są to budynki po zlikwidowanej Szkole Podstawowej, które dzięki 



poczynionym inwestycjom nie uległy zniszczeniu. W szkole m. in. organizowane są nieodpłatnie 
zajęcia  integracyjne  dzieci  i  młodzieży  ze  szkół.  Szkoła  nie  została  sprzedana  zgodnie  z  wolą 
mieszkańców. Poinformował o problemie z budową drogi powiatowej do Jaźwin. Nadmienił, że 
gmina  przeznaczył  50.000  złotych  na  wykonanie  nasypu,  ze  względu  na  trudne  warunki 
komunikacyjne mieszkańców tej miejscowości. Oznajmił, że istniejąca w Jaźwinach szkoła filialna 
od 1 września 2007 roku zostanie zamknięta ze względu na znikomą ilość dzieci uczących się w 
niej. 

Następnie przyjechano do miejscowości Sycyna, w której zobaczono niezagospodarowaną świetlicę 
wiejską.  Wśród  propozycji  zagospodarowania  obiektu  zgłoszono  postulat  o  możliwości 
przeznaczenia jej na gminne mieszkania socjalne. W drodze powrotnej obejrzano bazę kontenerową 
stworzoną w celu przebudowy drogi krajowej.

Ostatnią  miejscowością  w  I  dniu  wizytacji  był  Styrzyniec,  w  którym  zwiedzono  Szkołę 
Podstawową. Poinformowano zebranych o planowanych inwestycjach szkoły.

Dyrektor Szkoły – Bogumiła Chodun podziękowała Wójtowi oraz Radnym Gminy za pomoc w 
utrzymaniu szkoły oraz wyraziła nadzieję na dobrą współpracę w nową Radą Gminy. Stwierdziła, 
że jej zdaniem tendencja wzrostu ilości uczniów w szkole utrzyma się w najbliższych latach ze 
względu na powstające w Styrzyńcu osiedla mieszkaniowe.

Dzień II
Rozpoczynając II dzień wyjazdowej sesji Rady Gminy Przewodniczący – Dariusz Plażuk powitał 
Radnych oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu a następnie stwierdził, że w obradach 
bierze udział 15 Radnych, co stanowi wymagane quorum. Zebrani udali się do miejscowości Swory. 
Po drodze zatrzymali się w Sławacinku Nowym, gdzie obejrzeli tereny pod budowę planowanego 
centrum logistycznego firmy Kociuk & Magier. 

Wójt  Gminy poinformował zebranych o planowanej  inwestycji  firmy oraz oznajmił,  że  w celu 
rozpoczęcia inwestycji niezbędna jest budowa drogi, wjazdu na drogę krajową. Dodał, że firma nie 
może samodzielnie  wykonać tego wjazdu,  ze względu na to,  że  nie  jest  właścicielem gruntów. 
Gmina jako właściciel może wykonać taki wjazd. Długość drogi określił no około 300 m, natomiast 
koszt na około 500.000 złotych. 

Obecny na spotkaniu Tadeusz Kociuk poinformował, że firma planuje budowę bazy transportowo – 
logistycznej,  gdzie  znajdowały  się  będą  magazyny o  powierzchni  4000 m2.  Dodał,  że  z  tytułu 
podatku od środków transportowych Urząd Gminy może zarobić około 1.500.000 złotych rocznie, a 
więc zbudowana droga może zwrócić się trzykrotnie. Nadmienił, że jeżeli Rada Gminy nie wyrazi 
zgody na przeznaczenie środków pod w/w cel baza będzie przeniesiona w inne miejsce, co wiąże 
się ze zmniejszeniem wpływów z podatków w budżecie gminy. Stwierdził, że budowa bazy posłuży 
jako rozpoczęcie kolejnych inwestycji  w obszarze Sławacinka Nowego. Ze zjazdu korzystałyby 
inne  podmioty  prowadzące  inwestycje  na  tym  terenie.  Poprosił  zgromadzonych  o  pozytywne 
ustosunkowanie się do w/w inwestycji oraz przeznaczenie środków na budowę wjazdu.

Wójt Gminy oznajmił, że tereny prowadzące w kierunku Sitnika nie są zapisane w studium jako 
tereny pod inwestycje. Dodał, że należałoby przystąpić do prac nad studium w obrębie gminy.

Obecny  na  spotkaniu  Pan  Olszewski  –  właściciel  sąsiednich  terenów  podkreślił,  że  ze  zjazdu 
korzystaliby wszyscy właściciele działek znajdujących się w jego obrębie. Dodał, że Urząd Gminy 
ma prawo do wykonania w/w inwestycji.

Przewodniczący  stwierdził,  że  Rada  Gminy  zapoznała  się  z  propozycją  oraz  stanowiskiem 



inwestorów.  Kolejnym  krokiem  będzie  przedyskutowanie  w/w  propozycji  oraz  podjęcie 
odpowiedniej decyzji.

Radny Tomasz  Bylina  zapytał  czy  istnieje  gwarancja,  że  firma  zarejestruje  pojazdy  na  terenie 
gminy, co stanie się podstawą do poboru podatku od środków transportowych. 

Tadeusz Kociuk stwierdził,  że firma rejestruje pojazdy w miejscowościach, które oferują niskie 
koszty z tego tytułu. Poinformował, że samochody firmy zarejestrowane są nie tylko na terenie 
miasta Biała Podlaska. Są one zarejestrowane także m. in. W Warszawie oraz Białymstoku. Dodał, 
że  wiadomym  mu  jest,  że  Rada  Gminy  przyjęła  zmniejszenia  stawki  podatku  dla  nowych 
inwestorów. Jego zdaniem jest to dobry znak dla nowych firm powstających na terenie gminy. 

Wójt Gminy poinformował o stawkach podatku dla nowych inwestorów w poszczególnych latach. 

Następnie członkowie Rady Gminy zatrzymali się w miejscowości Sycyna przy posesji hodowcy 
koni, który chciałby utworzyć wjazd na swoją posesję z trasy krajowej. Poinformował zebranych, 
że wystąpił już do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych z prośbą o możliwość utworzenia takiego 
wjazdu  jednakże  otrzymał  decyzję  odmowną  wraz  z  określeniem  innego  wjazdu  znacznie 
oddalonego od  posesji.  Zwrócił  się  z  prośbą  do  Rady Gminy o  oznaczenie  wjazdu w planach 
zagospodarowania  przestrzennego  gminy.  Dodał,  że  firma  dowożąca  konie  nie  chce  z  nim 
współpracować  ze  względu  na  brak  możliwości  dojazdu  do  posesji.  Samochód,  który  dowozi 
zwierzęta jest zbyt duży i ciężki aby mógł korzystać z zaproponowanego przez GDDK wjazdu. 
Nadmienił, że jeżeli Urząd Gminy ujmie w planie zagospodarowania przestrzennego gminy w/w 
wjazd to on pokryje koszty jego utworzenia. 

Waldemar Danieluk – Kierownik Referatu Rolnego, Geodezji i Ochrony Środowiska poinformował, 
że gdy Urząd Gminy przystąpi do zmiany studium będzie można wykonać plany oraz mapy w/w 
wjazdu na drogę krajową.

Kolejnym etapem wyjazdowej sesji Rady Gminy Biała Podlaska była miejscowość Swory, gdzie 
uczestnicy rozpoczęli wizytację od Szkoły Podstawowej. 

Dyrektor  Szkoły – Wioletta  Więckowska pokazała  zebranym sale  dydaktyczne,  klasopracownie 
oraz powstającą pełnowymiarową halę  sportową.  Przedstawiła  informacje na temat  działalności 
szkoły.

Uczestnicy  sesji  udali  się  do  budynku  Publicznego  Gimnazjum  gdzie  Dyrektor  –  Krzysztof 
Wawrzyńczuk zaprezentował pomieszczenia obiektu oraz przedstawił bieżące problemy szkoły.

Następnie  uczestnicy  udali  się  do  klubu kultury,  w którym zobaczyli  pomieszczenia  z  których 
korzystają pracownicy GOK oraz mieszkańcy miejscowości.

Radny Ryszard Olesiejuk zapytał o możliwość budowy oświetlenia ulicznego na odcinku od baru 
do klubu kultury. 

Wójt Gminy poinformował, że w miejscowości Swory planowana jest w przyszłości przebudowa 
wodociągu. Po wykonaniu tej inwestycji będzie można zastanowić się nad budową w/w oświetlenia 
ulicznego.

Bożenna  Pawlina  Maksymiuk  –  Dyrektor  GOK  pokazała  zebranym  lokal  zajmowany  przez 
bibliotekę oraz poinformowała o jej planowanej informatyzacji. 



Uczestnicy sesji udali się do miejscowości Pojelce w celu wizytacji lokalnej świetlicy wiejskiej 
oraz dróg na terenie w/w miejscowości. 

Wójt Gminy oznajmił, że w poprzedniej kadencji Rady Gminy została wykonana gminna droga 
asfaltowa w miejscowości. W roku bieżącym wykonane zostanie oświetlenie uliczne. Stwierdził, że 
brak jest pomysłów na zagospodarowanie świetlicy wiejskiej.

Następnie uczestnicy sesji udali się do miejscowości Woroniec, gdzie zwiedzili miejscowy dom 
kultury. Klub zlokalizowany jest w XIX wiecznym budynku, będącym niegdyś szkołą. 

Dyrektor  GOK  poinformowała  zebranych  o  organizacji  oraz  formach  zajęć  klubu  kultury. 
Oznajmiła, że przy klubie działają trzy grupy śpiewacze oraz taneczne, prowadzone są też zajęcia z 
młodzieżą.  W klubie  został  utworzony  pokój  socjoterapeutyczny,  łazienka  oraz  garderoba  dla 
zespołów. 

Sitnik był  kolejną  miejscowością  wizytowaną podczas  sesji  Rady Gminy.  Zwiedzono tam klub 
kultury, którego modernizacja współfinansowana była ze środków unijnych. W obiekcie znajduje 
się m. in. sala służąca do organizacji imprez komercyjnych, biblioteka, stanowiska komputerowe. 
Po wizytacji klubu Radni udali się do oddalonej o kilkadziesiąt metrów Szkoły Podstawowej. 

Dyrektor  Szkoły – Tadeusz  Łukasik pokazał  zebranym m.  in.  sale  dydaktyczne,  stołówkę oraz 
boisko szkolne, przylegające do budynku szkoły, po czym wizytujący przejechali drogą gminną 
łączącą Sitnik z Rakowiskami. 

W  miejscowości  Rakowiska  uczestnicy  obejrzeli  nowe  osiedle  domków  jednorodzinnych, 
uzbrojone  w  sieć  energetyczną,  kanalizację,  sieć  wodociągową.  Planowana  jest  tam  także 
gazyfikacja. 

Następnie Radni oraz zaproszeni na sesję goście udali się do miejscowości Hrud, gdzie odwiedzili 
miejscowy  dom  kultury.  Zwiedzono  tam  m.  in.  pracownię  rękodzieła  artystycznego,  salę 
wykorzystywaną  na  imprezy  komercyjne.  Następnie  zwiedzono  Szkołę  Podstawową,  gdzie  jej 
Dyrektor  –  Bożena  Jakimiuk  zaprezentowała  zebranym  m.  in.  sale  dydaktyczne,  pracownię 
komputerową.

Kolejny etap podróży to Cicibór Duży, a w nim Publiczne Gimnazjum, którym kieruje Stanisław 
Szewczyk  –  Dyrektor  Szkoły.  Radni  oraz  goście  zwiedzili  klasopracownie,  pracownie 
komputerową, gabinet dyrektora oraz nową pełnowymiarową halę sportową. W pobliskiej Szkole 
Podstawowej zobaczono sale dydaktyczne. Pracownik szkoły poinformował o inwestycjach, które 
planuje się wykonać w szkole w najbliższym czasie. 

Szkoła Podstawowa w Grabanowie była kolejnym etapem wyjazdowej sesji Rady Gminy. Dyrektor 
– Dorota Woźny oprowadziła zebranych po budynku szkoły. Poinformowano także o planowanej 
rozbudowie szkoły. 

Po  przyjeździe  do  Woskrzenic  Dużych  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  –  Dariusz  Duklewski 
zaprezentował  zebranym  obiekt  oraz  zlokalizowany  przy  nim  klub  kultury  wraz  z  biblioteką 
publiczną. 

Uczestnicy przejechali  do miejscowości  Husinka,  gdzie zlokalizowana jest  niezagospodarowana 
świetlica wiejska.

Ostatnim  etapem  wyjazdowej  sesji  Rady  Gminy  była  wizytacja  świetlicy  wiejskiej  w 



Woskrzenicach Małych.

Ad. 5
Wobec braku dalszych uwag i wniosków oraz w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia 
Przewodniczący podziękował  wszystkim za udział  po czym zamknął  V dwudniową sesję  Rady 
Gminy Biała Podlaska V kadencji.

Na tym protokół zakończono. 

...............................................................
(podpis protokolanta) 

Załączniki: 
a) Lista obecności. 
b) Podjęte uchwały. 

Protokół został przyjęty następującą liczbą głosów: 

„za”   .................................... słownie: .......................................... 
„przeciw”   .................................... słownie: .......................................... 
„wstrzymujących się”   .................................... słownie: .......................................... 

............................................................ 
(podpis Przewodniczącego)
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